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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 9/2023 
 

Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které 

se uskutečnilo dne 13.9. 2023 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Aleš Dočekal, Mgr. Eva Illová, Ing. Tomáš Sedláček, 

Ing. Jan Klusáček 

Omluveni:  Ing. David Hybner, RNDr. Jiří Maša 

Hosté: Jiří Jurka, Ing. Zdeněk Skoumal 

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. Pronájem Bažantnice 

5. Různé 

6. Ukončení 

 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu 

se usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomno 5 členů OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele, ověřovatele zápisu a schválení 

přítomného hosta takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Illová Eva 

Host: Jiří Jurka 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání OMR 

a. Plán činnosti na rok 2024. Předsedové jednotlivých odborných komisí sestaví do 30.9. plán 

akcí komise a zašlou jednateli. Trvá. 
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4. Pronájem Bažantnice 

a. Byli jsme kontaktováni zájemcem o pronájem budovy Bažantnice – část velký sál + kuchyně 

+ sklad. Záměr o znovuoživení restaurace a využívání pro účely oslav a dalších společenských 

akcí. MR souhlasí v pokračování jednání o pronájmu. Všichni pro. 

b. Byla probrána představa o výši nájemného + počáteční investice zájemce. Dále bude ještě 

před dalším jednáním o názor oslovena ekonomická komise OMS. Projednáno i případné 

snížení nájmu pro současného nájemce a dělení nákladů na energie. 

c. Předseda informoval o průběhu rekonstrukce elektroinstalace Bažantnice.  

I. Etapa rekonstrukce proběhla kompletně, finančně dle rozpočtu. Plánovaná II. etapa 

v rozsahu velký sál + přísálí (případný přebytek bude využit na prostory v přízemí) by měla 

dle předpokladu proběhnout v zimních měsících. Všichni pro. 

 

5. Různé 

a. Domluvena dotace 25.000,- Kč od LČR na propagaci při kynologických akcích (O putovní 

pohár hejtmana Kraje Vysočina 16.-17.9.2023, Memoriál Josefa Venhody 21.-22.10.2023). 

Elektronická propagace splněna, zbývá zajistit vyvěšení loga LČR na akcích. Následně bude 

souhrnně za obě akce sepsán předávací protokol s fotodokumentací. 

b. MS Kladeruby nad Oslavou doručil návrh na propůjčení vyznamenání III. stupně Za zásluhy 

o myslivosti pro pana Zdeňka Outulného. Předání vyznamenání proběhne na žádost v MS. 

MR souhlasí s udělením vyznamenání III. stupně pro pana Z. Outulného. Všichni pro. 

c. Návrh podání žádosti o dotace na kynologické zkoušky „O pohár OMS Třebíč“ v roce 2024 

od města Náměšť nad Oslavou ve výši 15.000,- Kč. Zpracovat po vzoru žádosti z letošního 

roku. Jednatel zašle do 29.9.2023. 

d. Připomenutí o zaslání termínů akcí komisí pro sestavení plánu činnosti na rok 2024. 

Myslivecký víkend i pro příští rok ponechat první víkend v květnu tj. 4.-5. května. 3. května 

naplánované slavnostní zahájení, myslivecká rada, prezentace přehlídky pro děti ze ZŠ  

a na 6. května Aktiv mysliveckých hospodářů. 

e. Žádost pana Petra Pelecha, kterému bylo letos udělování vyznamenání I. stupně Za zásluhy o 

myslivost, o poskytnutí náhradního vyznamenání II. a III. z důvodu jeho ztráty v minulosti.  

O skutečnosti informována ČMMJ Praha a vyznamenání objednáno – bude předáno panu 

Pelechovi v nejbližších dnech. MR bere na vědomí. 

f. Byly jsme osloveni panem Pacolou z Horáckých novin o poskytnutí článku o zkouškách  

„O pohár hejtmana Kraje Vysočiny“. Zpracuje předseda KPK s předsedkyní KK. 

g. Předseda sdělil výsledek jednání s firmou Lovecký svět ohledně střeleckého závodu  

„Lovecký svět Cup – Memoriál Vladimíra Homolky“. Způsob organizace, financování a 

dělení nákladů. MR bere na vědomí. 

h. Doručena druhá výzva k doplnění žádosti na MAS Oslavka. Požadované doplněno, čekáme 

na finální rozhodnutí. 

 

6. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřil: Mgr. Illová Eva 


